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תא”ל במיל’ יוסי קופרווסר: אני לא חושב שיש דשדוש בלחימה. אני חושב שיש תהליך של ביסוס

ברוב כי  צומצמה  הלחימה  עוצמת  השתלטנו.  כבר  שעליהם  במרחבים  בלחימה  שלנו  ההישגים 

שהוא הבא  השלב  לקראת  נערכים  שאנחנו  מבינים  כולנו  הנדרשים.  להישגים  הגענו  המקומות 

מורכב.  מאד 

הראיון התקיים בכאן רקע, בתאריך 17.3.2024. 
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